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Mødeleder: Marianne 

Afbud:   
Fraværende:   

Referent: Jeanette Eriksen 

 

 

1. Godkendelse af referat og dagsorden 

Dagsorden Godkendt – referat fra sidst er trukket tilbage, da det ikke overholdte 

gældende regler for referat men vil blive rettet og lagt ud.  

 

2. Nyt fra formanden 

 

 Ønske om beslutningsreferat procedure for godkendelse af fremtidige 

referater 

Det bliver aftalt, at referatet bliver sendt ud til bestyrelsens godkendelse.  

Herefter er der 5 dage respons tid for indsigelser – Herefter bliver det lagt 

ud på Intra. 

Ved næstekommende bestyrelsesmøde møde skal referatet godkendes 

endeligt og det føres til referat. 

 

 Offentligt dialogmøde med alle udvalgsformænd (-sundhedsudvalget) på 

skolen d. 4/10.  

Drøftelse med skoleudvalg og børne, kultur og fritidsudvalg omkring, 

hvordan det er at være et børneunivers. Hvor det kan være udfordrende 

at arbejde ind i to forvaltninger og ønsket om at det skal gøres nemmere 

når vi nu er et Børneunivers. Om 3 forskellige forældrepotaler forældre 

med børn begge steder skal benytte.  

 

Aula system(Børne/forældreintra, samt Sfo Tabulex) – Hjælp til forældre, 

hvis man kan komme på som Univers! Dette forventes først at blive en 

mulighed i foråret 2020.  

 

Orientering fra dialogmøder d. 23/10 og 24/10  

23/10 - Skolen: 

Skolebestyrelserne, BUPL og Vends lærerkres fra kommunen var inviteret 

af skoleudvalget. Formanden for udvalget havde følgende temaer på 

programmet - 

Fremtidens skole  

Budget 19 – Fyldte meget, mange kritiske røster. 

 

Efterfølgende er Skolebesyrelsen blevet inviteret til yderligere dialog 

omkring Visioner for fremtidens skole i det kommende år. 
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Skoleudvalget giver udtryk for at de gerne vil fokleskolen og de efterlader 

et godt indtryk. 

 

24/10 - Børnehuset: 

Tema: Udearealer som læringsrum – Oplæg ved inst.leder med inspiration 

til hvordan man indretter fleksible læringsrum udenfor. 

Uderummet som et læringsrum er en del af læringsplaner. 

 

 Orientering fra møde med de andre formænd/næstformænd fra 

kommunen d.20/11 

Udmyndet i et brev til lokal politikerne. Der er kommet svar fra flere, at de 

har modtaget brevet, og at de vil tage det med videre. Brevet omhandler 

en stærk bekymring for vores folkeskoler med baggrund i hvordan 

budgettet for de kommende år realt udmønter sig på skolerne.  

 

Formændene for bestyrlserne ligger op til at fortsætte den gode dialog. 

 

 Power Point til forældremøder  

Der er blevet udarbejdet et power point (4 slides) af 2 bestyrelses 

medlemmer. 

Består af: Præsentation, hvilke pædagogiske tiltag er der i gang osv. 

 

Den bliver sendt ud til betyrelsens medlemmer. 

 

3. Budget 2019 - betydningen og konsekvenser  (Marianne, Lise og Martin) 

Decentralt budget 19 for skoledelen. 

 

Martin orienterer. 

 Demografien er Båring skoles største udfordring / faldende børnetal. 

Tildelingsmodellen i forholdet mellem store og små skoler, flere faktoer påvirker 

vores tildeling – Vi får tildelt færre midler. 

Segregering -Vi sender ikke mange elever til andre skoletilbud, det reder vores 

økonomi lidt. 

 

Afskedligelse: Der orienteres om den varslede afskedigelse, som kan meldes ud til 

forælre mm. henover januar, når høringsperioden er afsluttet. 

 

Godkendelse af budgettet – jan 19. 

Umiddelbart er indstillingen fra fællesbestyrelsen at budgetterne ikke skal godkendes. 

Med udganspunkt i, at man ikke kan løfte kerneopgaven inden for de givne rammer. 

Budget 2019 fremlægges til godkendelse i januar 2019. 
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4. Trafiksikkerhedsplan for 2018 (-frist 10. dec.) evt. i samarbejde med Lokaludvalget 

(nedsættelse af arbejdsgruppe) 

Fællesbestyrelsen har modtaget brev fra kommunen om Trafiksikkerhedsplan. Vi har 

tidligere samarbejdet med lokaludvalget om, at gøre opmærksom på trafiksikkerheden 

bl.a. over Middelfartvej (med afsæt i denne henvendelse arbejder vi nu vidre efter 

denne henvendelse). Kommunens egne stastistik viser da også at vejen er blevet mere 

trafikeret. 

Arbejdsgruppe skal udfærde et skriv, som skal sendes ud til resten af skolebestyrelsen, 

herefter sender bestyrelsesformanden ind. 

Evt. tiltag 

- Fodgænger overfelt 

- 40 km skilt – Skoleskilt med lys 

- Vej bump m.m. 

 

Arbejdsgruppe: Ask og Stine 

 

 

 

5. Høring - overflytning af overbygningen på Heldagsklasserne 7.- 9.  fra Vestre til Østre 

Skole (-frist 17.dec.) 

 

Orrientering omkring H-klasserne samles på Østre skole – Ingen betydning for Båring 

Børneunivers. 

 

6. LIP Fonden (-inden d. 27.nov.) 

Fonden udloder 200.000 kr. – Lokalt kan der søges. 

Båring Børneunivers ville gerne have søgt, men har valgt, at der skal søges andet sted, 

da det er en større byggesag. 

EnergiFyn – Trefor udloder ligeledes midler bla. Til skoler. 

 

Beslutning:  

Hvis der kommer mulighed for yderligere fonds midler, så skal de formidles ud til 

resten af bestyrelsen og andre interessenter, som kan være med til at skaffe midler til 

børneuniverset 

 

7. Nyt fra Ledelsen 

a. Børnehuset: (Signe) 

Frokostordning er i gang sat. – Vækstmodel er iværksat som et lærerplansnedslag 

omkring, hvordan der skal spises med børnene – Det pædagogiske måltid 
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Oplæg fra medarbejdere fra Gelsted Børneunivers samt en medarbejder fra Nr. 

Aaby børnehave. 

 

Forældremøde: Mange gode tiltag omkring hjælp ind i hverdagen fra forælderne. 

 

Arbejdsgrundlaget: Signe + en ansat har været på konference omkring ´Det gode 

og ligeværdigt forældresamarbejdet´(skolepararthed) 

 

Der er kommet flere børn – der løbes stærkt – der er ansat en ekstra pæd. 

Medhjælper som skal hjælpe til ved børn og i køkkenet. 

 

Børnehuset/vuggestuegruppen er opnomeret til 10 pladser i 2019. 

 

18  børn starter pt i tidlig SFO pr. 1/3-19 

 

b. SFO: (Signe) 

 Mahmoud stopper den 29.11 og der starter en ny studerende d. 3. dec. 

Halloween – en sucess – God forældre opbakning. 

Digitale værksteder – der er strammet op. 

2 gange om ugen må der bruges PC eller Ipads. 

Ipads – der er ikke længere adm. Program, så Ipads er ´åbne´ 

 

c. Skolen: (Martin) Nyansættelse Andreas 

 

Orientering omkring afskedigelser – Ros til medarbejderne omkring deres 

håndtering  af udfordrdingerne i en svær  periode. 

 

Møde omkring skolestart – 16 elever starter i tidlig SFO 

 

Pæd. Rådsmøde er aflyst til fordel for et foredrag med Niels Tange, omkring prof. 

Læringsfællesskaber 

 

Arbejdsglæde, i gang værende proces med lærerne. Omkring trivsel mm. 

 

Grundskole indberetninger er fortage  og nationale test er i gang. 

 

 

Juleklippe dag den 30/11 – Martin deltager ikke, da han deltager i 

mødevirksomhed/udvalg. 

 

 

8. Familiecafé  (Mette)  
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Det er oprindeligt ikke et skoleprojekt, men alligevel så bliver skolen en del af den 

alligevel, da vi låser af osv. 

 

Beslutning:  

Fællesbestyrelsen er tovholder 

Kontokort i Brugsen fortsætter, kortet bruges kun i tilfælde af, at der ikker kontanter i 

familiecafeens pengekasse, til betaling af varer. 

Pengekassen bliver opbevaret efter aftale. 

Ingen alkohol i henhold til kommunens retningslinjer, i forholdt til skole og dagtilbuds 

arrangementer. 

 

 

 

9. Nedsættelse af arbejdegruppe for spisestiuationer i Børnehuset i forbindelse med 

madordning fra januar.  

Pædagogiske værdier omkring spise situationen – Læreplansnedslag. 

Arbejdsgruppe:Peter, Eva 

 

På næste bestyrelsesmøde skal der fremlægges et læreplansnedslag. Det kan laves 

sammen eller hver for sig. 

 

10. Evt. 

Martin mailer datoer ud for kommende bestyrelsesmøder. 

 


